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Zápis ze schůze Představenstva FIT++ 
dne 27. 03. 2025, v Thákurova 9 

19:45 – Vojta zahajuje schůzi. 
Účast: 

● Albert Havliček 
● Matyáš Hronek 
● Alice Kopalová 
● Andrea Jeřábková 
● Vojtěch Kopal 
● Kryštof Machart 
● Matyáš Rak 
● Šimon Rataj 
● Ondřej Slavík (online) 
● Matěj Široký 
● Petr Vilímek (online) 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení 04-01 

Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění: 
1. Schválení programu schůze (typ: hlasování, čas: 1 minuta) 
2. Schválení zápisu ze schůze z 27. 2. 2025 (typ: hlasování, čas: 3 minuty) 
3. Schválení záměru ekonomické činnosti k FIT++ Orienťáku 2025 (typ: hlasování, 

čas: 3 minuty) 
4. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 30 minut) 

 a. FIT Párty 
 b. OSS 
 c. EY Workshop 
 d. Digiteq PubQuiz 
 e. FIT++ Zpívání 

5. Hlášení o stavu příprav nadcházejících akcí (typ: diskuze, čas: 40 minut) 
 a. FIT++ Orienťák 
 b. LAN Párty 
 c. OSS 
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 d. Spolupráce se SpoluPRACUJEME 
 e. Lesamáj 

6. Různé (typ: diskuze, čas: 13 minut) 

4-0-1 Přijato 

2. Schválení zápisu schůze z 27. 02. 2025 
Sešli jsme se po měsíci. (Rakmaty: Nejsme šikulky.) 
Vojta: Není potřeba se scházet oficiálně tak často jako dříve. 
Technické problémy se zápisem… 
Vojta: Trochu chybí souvislost. 
Rakmaty: Přijde mi to v pohodě. 
Kryštof: Kdy chcete schůzku s PR? Příští středu? Nemusíme tam všichni. V 10? 
Rakmaty: Já můžu. 
Vojta: Ráno by to šlo. Ale hodilo by se mi to dříve. 
Matyáš přišel. 
Matyáš: Vyhrál jsem taštičku od JetBrains. 

Usnesení 04-02 

Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 27. 02. 2025 v podobě 
zaslané mailem členům Představenstva v 19:52. 

5-0-0 Přijato 

 

3. Schválení záměru ekonomické činnosti k FIT++ Orienťáku 
2025 
Rakmaty: Budeme mít 9. dubna orienťák. Potřebujeme vybírat startovné. Na Disku 
v projektech 2025 je Ekonomická činnost. 
Matěj: Máme na to nějaký template? 
Rakmaty: Toto je nějak oficiální. Startovní je 40 korun, je to napsané v propozicích. 
Vojta: Musíme to někdy vyřešit a nemáme tolik času. 
Rakmaty: V úterý je parlament, v neděli by to mělo být. 
Anžu: Je mi to jedno. 
Rakmaty: Jak se to jmenuje? Orientační běh FIT++? Orienťák? 
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Anžu: Já tomu říkám „Orienťák v kampusu“. 
Rakmaty: V propozicích je Orienťák. 
 

Usnesení 04-03 

Představenstvo FIT++ schvaluje záměr ekonomické činnosti na Orienťák FIT++ 2025. 

5-0-0 Přijato 

4. Zhodnocení proběhlých akcí  

FIT Párty 
Rakmaty: Myslím si, že na to, kolik se toho pokazilo (třeba prostory)… 
Anžu: Prostory byly hrozné. 
Rakmaty: Změnily se nám prostory v den, kdy jsme začali s propagací. 
Vojta: Co se ještě podle tebe pokazilo? Abychom se pro příště poučili. 
Rakmaty: Zvukovka se posunula, zvukař přišel pozdě. Ale na žádné párty nebyla 
zvukovka včas (možná loni). Foggy Dude to absolutně nestihli. Ale byla to jen 
desetiminutová pauza. Nevadilo to. Dex říkal, ať vyzveme lidi k propagaci ve svých 
uzavřených kruzích; apelovat s tím na členy klubu. 
Kryštof: Prý to kapely málo propagovali, říkal to Vojta Stehlík. Příště bychom měli 
apelovat na kapely. 
Rakmaty: Řekl bych, že pásky jsou dobrý nápad, je jich dost na dva roky. Bylo 104 
prodaných vstupenek. Celkem lidí bylo přes 150. 
Kryštof: Prezident SU pochválil FIT Párty, prý to byla jedna z nejlepších akcí SU, na 
které byl. Mně se to líbilo. 
Bert: Líbilo se mi, že to bylo na klidném místě. 
Rakmaty: To říkal i Kleprlík. Vojta Stehlík říkal, že by si příští rok vzal produkci. Jsme 
otevření, kdyby někdo chtěl ještě pomoct. Příští rok to musíme řešit výrazně dříve 
kvůli příspěvku od fakulty, bude nový děkan. 
Bert: Přišlo mi, že to bylo pozdě v semestru. Půlka lidí, kterých jsem se ptal, říkali, že 
nepřijdou, protože toho mají moc. 
Rakmaty: Můžeme příští rok cílit na třetí týden. V úterý je to prý pro pracující 
nejdebilnější, pondělí, středa nebo čtvrtek budou lepší. V pátek odjíždějí lidé a ještě 
bude dražší pronájem, o víkendu to také bude dražší. V sobotu to bude klidně dvakrát 
dražší. 
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Rakmaty: Dombek by mohl být příští rok na FIT Párty, navrhl to Kleprlík. 
Anžu: Nechceme témata spojená s ProgTestem. Vagner nechce být s tím moc 
spojován. 

Open Study Session 
Kryštof: Sítě měly menší osazenstvo. 
Anžu: Tam to nikdo nepotřeboval. 
Kryštof: Byly SAPy, pak sítě, pak MA. Na MA bylo více lidí, můžeme očekávat stejně 
lidí, když uděláme další MA. Chtělo by to nakoupit, máme poslední dvě Kofoly. 
Matěj: Kupoval bych jen pár, pak můžeme udělat větší nákup i na LAN Párty 
a Orienťák. 
Kryštof: Docela nám to vydrželo. Kolik bude ještě OSS? 
Vojta: Tři, pak tam LAN Párty. A pak jsou státní svátky. 
Anžu: Tak to můžeme dělat i jindy. 
Rakmaty: Po domluvě by mohlo jít používat místnosti i v pondělí a úterý. 
Kryštof: Nevím, jak to propagovat. Na sítě přišlo méně lidí, ale to bylo spíše tématem, 
protože MA jsme propagovali stejně. 
 

EY Workshop 
Kryštof: Bylo spíš takový networking pro nás. Pobavili jsme se, líbilo se mi to. Lidé tam 
ale chodí spíše pro jídlo zdarma. 
Matěj: Taky se mi to líbilo. 
Anžu: Byla bych ráda, kdyby nám dalších 20 minut něco říkali. 
Matěj: Byl problém, že tam nebyla Lenka a byl trochu zmatek. 
Kryštof: Přišlo tak 20 lidí, ideální, nebylo ani přeplněno ani narváno. 
Matěj: První workshop byl na jazykové modely, ten mi přišel takový pokročilejší, druhý 
byl na pentesting, pro Standu to byly základy, ale hodnotil to tak, že to nebylo špatné. 
Něco jsme si zkusili. Teď jsme vybírali něco jednoduššího. Byl jsem spokojený. Osobně 
palec nahoru. 

Digiteq PubQuiz 
Anžu: Bylo to dobrý. 
Kryštof: Dost lidí. 
Matěj: Občerstvení bylo málo, přijde mi, že bylo podceněné. 
Vojta: Přišlo mi to takové nudné. Ty otázky byly takové o ničem. 
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Matěj: Ale zase je to automotive firma. 
Vojta: Když jdeš na pubkvíz, tak očekáváš, že by ses z té otázky něco dozvěděl nebo se 
zasměješ. To tady nebylo. 
Kryštof: Nevím, jestli je tady úplně jejich cílová skupina. Ten kvíz by mohl být lepší, 
kdyby omezili to téma automotive. 
Matěj: Myslím, že budoucí spolupráce by byla lepší, jako máme s EY. Myslím, že 
témata na workshopy, co by fiťáky bavily, mají. 
Matěj: My jsme nebyli zoufalí, jenom náš výkon. 
Kryštof: Pizza byla, nikdo nebyl úplně naštvaný (snad až na Anžu). Takže v pohodě. 

FIT++ zpívání 
Vojta: Byl tam někdo? 
Matěj: Já jsem tam byl. 
Anžu: Ty jsi zpíval??? 
Matěj: Ne, přišel jsem se podívat, bylo tam dost lidí, postupně přicházeli. 
Kryštof: Omlouvám se za fuckup s časem, nevěděl jsem, že bude jiný než minule, 
příště se zeptám. 
Matěj: Chodí tam hodně lidí co nechodí na jiný naše akce. Přijde mi, že bychom to 
mohli promovat i pro architekty. 
Rakmaty: Další dvě data jsou schválena tajemnicí. 

5. Hlášení o stavu příprav nadcházejících akcí 

Orienťák 
Anžu: Máme přihlášených 40 lidí. Nejsem schopná kontaktovat ÚTVS. 
Rakmaty: Krejča to neví? 
Bert: Říkal jsem to Tomášovi Svobodovi. 
Vojta: Šárka říkala, že se tabulka dobrovolníků poslala všem členům ESN. 
Rakmaty: Ale mně jde o propagaci. 
Anžu: Už je anglický plakát. 
Kryštof: Musím to aktualizovat. Nejsou tam sponzoři. 
Šimon: Chceme používat český formát data na anglických plakátech? 
Kryštof: Můžu to předělat. 
Bert: Hledání dobrovolníků FIT++ na FIT Párty dopadla tak, že všichni říkali, že nemají 
čas. 
Kryštof: (Fuj, neumím mluvit.) Kdy přijde infomail? 
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Anžu: Z nějakého důvodu jsme v něm nebyli. Přišel patnáctého. 
Kryštof: Určitě to bylo v úterý. 
Bert: Přišel v pátek. 
Anžu: Věděli o Orienťáku. 
Rakmaty: Věděli o FIT Párty. 
Kryštof: Vždy chodí v úterý. 
Matyáš: Osmnáctého. 
Kryštof: Napíšu jim o LANce a o Orienťáku. 
Anžu: Nemůžu sehnat paní z lázní, dali nám dal ceny, ale ne katalogy, které máme 
mít na místě. 
Anžu: Zvedli nám stipendium o 5 korun. 

LAN Párty 
Matěj: Prodlouženou otevíračku máme, reším RedBully. Na VRka se zeptám Klána, 
pro Dancepad napíšu Dexovi. 
Rakmaty: Adél vezme Soptíkovo VRko. Napsal bych na Discord, že sháníme VR. 
Kryštof: Musíme si dávat pozor na televize, aby je opravdu dovezli. 
Rakmaty: Jednu televizi můžeme vzít z 951. 
Kryštof: Založte ticket na televize. Potřebujeme je na ty dancepady. 

OSS 
Vojta: Už se učím limity 

Spolupráce se SpoluPracujeme 
Matěj: Chceme to dělat? Chtějí po nás jenom místnost. 
Vojta: Nevím co dělají a nekomunikují. 
Matěj: Měla by být beseda s tím člověkem, co založil Nekrachni, kdy to bude je na nás. 
Dal bych to poslední úterý v dubnu. Dal bych to do jedné z malých přednáškovek. 
Rakmaty: Good luck! 
Matěj: Napíšu si na akci ticket a uvidím, jestli někdo napíše. 
Vojta: Říkali, jak velká bude akce? 
Kryštof: Asi 40 lidí. 
Vojta: Nedáme to do nějaké menší místnosti? Třeba s134? 
Anžu: Neziskovka Nekrachni podporuje začínající podnikatele. 
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Lesamáj 
Anžu: Odepsalo se tomu Lesamáji nebo je to furt v konceptech? 
Rakmaty: Ještě jsem to neposlal, pošlu. 
Anžu: Chceme si říct o dva stoly, o elektriku… 
Rakmaty: Spíše bude větší problém vymyslet, co se bude na stanovišti dělat. 
Anžu: To skládání počítačů je takové divné, protože nic takového na FITu neděláme 
(pokud nejste na HW). 
Vojta: Zkusil bych vymyslet jinou aktivitu. 
Rakmaty: Někdo tam pájí kraviny, ESN tam je s cukrovou vatou. 
Anžu: My mít cukrovou vatu nechceme. 
Kryštof: Můžeme tam hodit VR. 
Rakmaty: Venku to je blbé. 
Anžu: Můžeme říct FITu o bonbóny. 
Rakmaty: Můžeme si říct o bonbónovač. 
Šimon: Co je to bonbónovač. 
Matěj: Přijdeš a dá ti do do pusy bonbóny. Funguje to tak v 20 % času. Na druhou 
stranu, myslím si, že bychom tam měli být vidět. 
Anžu: Ale můžeme to investovat do teambuildingu pro členy. 
Matěj: Mini orienťák by mohl být zajímavý. 
Vojta: Tam se blbě běhá, je tam moc lidí. 
Anžu: Dáš jim mapu, budou tam tři místa, někde na stromě bude rádoby IT kvíz. 
Rakmaty: Není to úplně špatný nápad. Nebo můžeme vykrásts FIKSu úlohy. 
Anžu: Děláme největší orienťák v celém kampuse, proč to nevyužít. 
Matěj: Ale to není s námi moc spojené. 
Rakmaty: Půlka přihlášených na Orienťák je mimo FIT, takže to jde ven. 
Vojta: Jenom tak pětina přihlášených je z FITu. 
Anžu: Právě, je to jediná akce, kde míříme mimo FIT. 
Anžu: Můžeme donést jednu konzoli a spustit tam hru. 
Kryštof: Můžu donést Xbox. Chtělo by to mít místo, kam si sednout, pokud to nebude 
Kinect. Nevím, jak to bude se sluníčkem s tím Kinectem. Bude na to potřeba hodně 
prostoru. 
Vojta: Klidně s nimi budu celý den hrát FIFA. 
Matěj: Pro ten Orienťák by bylo dobré sehnat nějakou cenu. 
Rakmaty: Můžeš rozdávat bonbóny. To vymyslíme, máme na to měsíc a půl. 
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6. Různé 

Schůzka s PR 
Rakmaty: Kdyby to bylo v 9:30, tak bych se nezlobil. 
Schůzka s PR bude zítra v 9:30 

Šifrovačka 
Vojta: Chceme mít na stránkách stránku na šifrovačku. 
Kryštof: To bude jednoduché. 
Vojta: Budeme muset odněkud vytáhnout přihlašovací formulář. 
Kryštof: Ten web udělám, grafiku zadám, případně to udělám já. Je to mířené na 
zahraniční studenty, mám to překládat do angličtiny? 
Vojta: Zeptáme se Marušky. Bude to až v září. 
Anžu: Budeme to řešit s Prahou 6? 
Vojta: Já nevím, jestli to budeme řešit s Prahou 6. 

Ceny na LAN 
Matěj: Kdo to bude řešit? 
Vojta: Zkusím se zeptat PR. 
Anžu: Zkusím Králíka. 
 
21:26 – Schůze ukončena. 
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